



CF-378 智能全自動拉布機
Intelligence Automatic Spreading Machine



特點 FEATURES

1. 采用双伺服控制系统，数控调节布料松紧度更直观，自动化程度更高。
2. 彩色触摸屏+按键控制方式，操作简易快捷，使用寿命更长。
3. 原装进口布料探测系统，自动判断有无布料，自动对齐布边。
4. 支持针织、梭织等布料，横向张力调节迅速简易，实现无皱铺布。
5. 先预松，后送布控制方式，彻底消除布料张力，真正实现无张力铺布。
6. 超高速裁刀装置，确保布料切口整齐美观；可调整裁切宽度，有效提高运行效率。
7. 使用原装进口滑行电轨，机器运行平稳，安全可靠。高。
8. 无须拆装即可实现单/双向铺布的切换，使用更加方便。

1. Employ dual-servo control system, adjust the tension degree of cloth through numerical control, more distinct and higher degree of automation.
2. Control mode of color touch screen + button, easy and prompt operation, longer lifetime.
3. Original imported cloth detection system, determining cloth availability and aligning cloth edges automatically.
4. Support knitting and tating fabrics, fast and easy adjustment of transverse tension, non-crimp spreading.
5. Control mode of cloth feeding after pre-loosening, eliminating cloth tension completely to truly allow tension-free spreading.
6. Super high speed cutter, ensuring tidy and graceful cloth cuts; cutting width is adjustable, effectively improving operation efficiency.
7. Employ original imported sliding electric rail, the machine runs smoothly with high safety and reliability.
8. Can implement switch between unidirectional and bidirectional spreading without dismount, and the machine can be used more conveniently.

型號	鋪布寬度	鋪布高度	鋪布速度	裝布重量	裝布直徑	機器重量	機器尺寸	整機功率	裁床寬度
Model	Spreading width	Spreading height	Spreading speed	Maximum cloth weight	Diameter of yardage roll	Weight	Dimension	Power	Width of cutting table
CF-378	1900mm	max. 20 cm	max. 90 m/min	60 kg	max. 450 mm	400 kg	260x155x85cm	2.5KW	220cm